
Vragen voor het vragenuur van de raadsvergadering van   
donderdag 27 juni 2019 
 

(agendapunt 4) 

 

 

1. Het Schaartven                   (J. van Densen, SP) 

 

Inleiding 

Bij de aanbesteding van het Schaarten zijn kaders gesteld waaraan voldaan moet 

worden. Onder de belangrijke bepalingen staat dat het voorste gedeelte tegen betaling 

kan worden opengesteld. Deze bepaling is opgenomen omdat het Schaartven voor 

iedereen, ook aan de strandzijde, te gebruiken moet zijn. Helaas is deze passage ook te 

lezen als een afsluiting is geen probleem.  

De SP heeft ter plekke de ontstane situatie bekeken. Hoewel volgens de bepalingen 

onbedoeld het strand afgesloten kan zijn, is naar de mening van de SP op grond van 

gerechtelijke uitspraken het afgesloten bospad door dit gebied een openbare weg (zie 1 

en zie 2: artikel 4). 

Een openbare weg mag niet zomaar afgesloten worden. In de Wegenwet (zie 2) staat 

nadrukkelijk dat enkel het bevoegd orgaan, hier de gemeenteraad, bevoegd is een weg 

uit de openbaarheid te halen (zie 2: artikel 7 en artikel 8). 

 

(1) https://www.advocaatwegen.nl/is-bos-openbaar-volgens-wegenwet/  

(2) https://wetten.overheid.nl/BWBR0001948/2017-09-01 

 

Strekking van de te stellen vraag 

Wanneer iemand een handhavingsverzoek zou indienen voor het openhouden van deze 

openbare weg, gaat u dan ook over tot handhaven? 

 

 

2. Het Schaartven                   (F. van Mil, VDB/LO) 

Inleiding 

In de commissievergadering van 7 december 2017 is de procedure rondom de 

verkoop van het Schaartven aan de orde geweest. Zeer uitgebreid is toen 

besproken welke voorwaarden aan de verkoop verbonden moesten worden. De 

commissie was unaniem van oordeel dat de voorwaarden genoemd in het advies 

van de werkgroep Schaartven m.b.t. borging van gebiedsontwikkeling, 

toegankelijkheid en doorverkoop contractueel vastgelegd moesten zijn. In de 

veronderstelling dat de verkoop aldus zou geschieden heeft de raad tijdens haar 

vergadering van 14 december 2017 het college gemandateerd de verkoop te 

realiseren. 

Strekking van de te stellen vragen 

a. Waarom zijn de voorwaarden voor verkoop zoals in de commissie van 7 december 

2017 besproken niet in de verkoopovereenkomst opgenomen? 

b. Waarom is de raad hiervan niet vooraf op de hoogte gesteld? 
c. Ziet het college mogelijkheden om het Schaartven in z’n geheel, deze 

zomer nog, voor iedereen toegankelijk te maken, inclusief de 

mogelijkheid om te zwemmen in de plas? 

d. Is het college bereid om er alles aan te doen om alsnog de 

verkoopvoorwaarden zoals genoemd in het advies van de werkgroep 

Schaartven contractueel vast te leggen? 

 

 

 

 

https://www.advocaatwegen.nl/is-bos-openbaar-volgens-wegenwet/
https://wetten.overheid.nl/BWBR0001948/2017-09-01

